
5 Pièces

200 m²

Réf. MZIBA1109

1 625 000 €

La Teste-de-Buch
Maison à vendre (33260)
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Cette  maison  d'architecte  de  plain-pied  est  une  véritable  pépite  en

centre-ville  !  Elle  offre  un  grand terrain  paysagé,  sans  aucun vis-à-vis,

pour une intimité parfaite. La luminosité y est exceptionnelle, offrant une

impression d'être  à  l'extérieur  même en étant  à  l'intérieur.  Avec ses 3

chambres,  cette  maison  est  idéale  pour  une  famille.  La  dépendance

offre  un  espace  supplémentaire  pour  accueillir  des  invités  ou  pour  en

faire un bureau. L'environnement est très agréable, offrant un cadre de

vie paisible.

This single-storey architect-designed house is a real gem in the city center! It offers

a  large  landscaped  plot,  with  no  overlooked  neighbors,  providing  perfect  privacy.

The brightness is  exceptional,  giving the impression of  being outdoors even when

inside.  With  its  3  bedrooms,  this  house  is  ideal  for  a  family,  and  the  outbuilding

offers  additional  space  to  accommodate  guests  or  to  use  as  an  office.  The

surrounding  environment  is  very  pleasant,  offering  a  peaceful  and  enjoyable  living

environment. This type of rare property doesn't stay on the market for long, so it's

an opportunity not to ...

MICHAEL ZINGRAF BASSIN ARCACHON

113 boulevard de l’Océan - 33115 PYLA-SUR-MER
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